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Geachte heer van Dinther en mevrouw Kok, 

 

U hebt het college op 14 maart 2025 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over de 

toewijzing met voorrang van sociale huurwoningen aan statushouders in de gemeente Oss. In 

een column van het Brabants Dagblad op 12 maart is te lezen dat een flink aantal Brabantse 

gemeenten de noodklok luiden omdat ze van mening zijn dat de minister op deze manier een 

vals beeld schetst. 

GroenLinks heeft een aantal vragen aan het college. In deze brief beantwoord ik uw vragen 

puntsgewijs. 

  
1. Heeft de gemeente Oss deelgenomen aan dit initiatief? Zo nee, waarom niet? 
 
2. Is de gemeente Oss uitgenodigd om de brief te ondertekenen? 
 
3. Staat het college achter de inhoud van de brief? 
 
4. Is de inhoud van de brief openbaar?  
 
Antwoord:  

Gemeente Oss is niet bekend met deze brief en de inhoud ervan. 
 
5. Is het college bekend met de cijfers van het CBS welke op maandag 10 maart door het 
Brabants Dagblad zijn gepubliceerd over sociale huurwoningen die vergeven zijn aan 
statushouders? 
 
Antwoord:  

Ja deze cijfers zijn bekend. 
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6. Is het college bekend met het wetsvoorstel nieuwe regels inzake huisvesting 
vergunninghouders? 
 
Antwoord:  

Ja dit wetsvoorstel is bekend. 
 
7. Staat het college achter dit wetsvoorstel en is de wettelijke huisvestingstaak voor 
statushouders voor de gemeente Oss met dit voorstel nog uitvoerbaar? 
 
Antwoord:  

Hoewel de mogelijkheid om sociale huurwoningen met voorrang aan statushouders toe te 
kunnen wijzen verdwijnt, blijft de wettelijke taakstelling voorlopig. De gemeente Oss voert de 
taakstelling al jaren voldoende uit en het college heeft de intentie om dit te blijven doen. Het 
college blijft zich inzetten om de taakstelling uit te voeren. 
 
8. Heeft het college gereageerd op de consultatie voor het desbetreffende wetsvoorstel? Zo nee, 
waarom niet? 
 
Antwoord:  

De Regio Noord Oost Brabant heeft mede namens de gemeente Oss  een reactie gegeven in de 
wetsconsultatie. In deze reactie worden zorgen geuit rondom de uitvoering van het 
wetsvoorstel.  
 
 
Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben,  

 

Met vriendelijke groeten,       

 

S.M.J.N. van den Bergh      

Wethouder Wonen en Volkshuisvesting           




